



Styrelseprotokoll för Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation 14 juni 2024

Organisationsnummer: 802016–1934

Tid: 14 juni 2024 kl.9-16

Plats: Magnus Ladulåsgatan 63A, Stockholm

Närvarande: Mats Pilhem, ledamot, Berit Román, ledamot, Roger Wärn, ledamot, Thomas Nilsson, ordförande, HansOlov Furberg, ledamot, Annica Wallenborg, adjungerad verksamhetschef, Sofia Magnusson, ledamot, Jenny Elander Ek, ledamot, Lisa Rosander, ledamot, Robert Uitto, vice ordförande, Peter Carlsson, kassör.

Frånvarande:

1. Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Val av justerare
Mats Pilhem valdes som justerare.
3. Godkännande av föredragningslista
Godkändes med några tillägg:
 - ESF-utlysning
 - Ev. anordna seminarier ang. betänkandet Folkbildningsutredningen och - Statsbidragsöversynen, och
 - protokollhantering till Nordea.
4. Föregående protokoll
Gicks igenom och lades till handlingarna.
5. A) Ekonomi – avstämning av balans- och resultatrapport tom 31 maj
Styrelsen anser att det är önskvärt att det i rapporten ska framgå en kolumn för aktuell månad, en kolumn ackumulerat till och med rätt månad, en kolumn ackumulerad budget rätt period, en kolumn årsbudget.

Beslut:

- Kassör skickar ut rapporter inför styrelsemöten och Ordförande skickar ut utdrag från Skattekontot.
- att alltid ha en särskild punkt på dagordningen om att styrelsen har tagit del av de ekonomiska rapporterna.

B) Eget kapital – storleken på det egna kapitalet?

Beslut:

Styrelsen beslutade att den rapport och Excell fil som verksamhetschef sammanställt ska vara underlag när beslut tas om hur stort det egna kapitalet ska vara 487 000 kronor.

6. Information och dialog om Statsbidragsöversynen från Annica, Berit, HansOlov och Sofia efter möte den 12 juni ang. gemensam skrivning om statsbidragsvillkoren.
Arbetsgruppen informerade om innehållet från deras första möte.

Beslut:

- att arbetsgruppen får fortsätta sitt arbete i dialog med övriga styrelseledamöter.
- att verksamhetschef tar fram ett PM inför mötet med FBR/Jan Jonsson inför dialogmötet den 26 juni i dialog med arbetsgruppen.
- att verksamhetschef återkopplar till arbetsgruppen och styrelsen efter dialogmötet

7. Information – verksamhetsrapport, se bifogad fil
Verksamhetsrapporten redovisades och lades till handlingarna.

8. Kommunikatör Helena Isaksson Bäck information om FBR:s ESF-projektet kl. 11.00-11.30
Helena Isaksson Bäck redovisade om projektet Vägen och svarade på frågor. Bifogar hennes presentation.

9. Information från Opinionsgruppen, Sofia, Annica, Thomas och Robert
Opinionsgruppen informerade styrelsen om den nyligen skrivna debattartikeln som publicerats i flera läntidningar runt om i landet samt i sin helhet på Altinget. Vidare om att gruppen har påbörjat arbetet med att ta fram en kommunikationsplan. Se punkt 10.

Beslut:

- att de kommande debattartiklar som skrivs ska vara förankrade i hela styrelsen och skrivs under av alla i styrelsen.
- att styrelsen agerar snabbfotat när opinionsgruppen skickar ut förslag på debattartiklar. så att vi inte tappar tajming och styrfart.

10. Dialog om kommunikationsplan,
Verksamhetschef visade den plan som påbörjats och inspel gavs på tillägg.

Beslut:

- att vi håller planen som ett levande dokument
- att Thomas Nilsson får i uppdrag att stämma av med Anna Ekström om en eventuell gemensam skrivning ang. Folkbildningsutredningen. Om RIO inte vill detta, gör vi det i OFI.S namn.

11. Folkbildningsrådets skrivning ut till skolorna ang. Riskvärdering?
OFI:s styrelse anser att detta är en rimlig skrivning och att detta är ett ordinarie arbetssätt på Regionfolkhögskolorna.

OFI:s styrelse ser positivt på att FSO erbjuder alla skolor att delta i Workshop under hösten.

12. Dialog om Folkbildningsutredningen – hur ska vi jobba med vårt remissvar?

Beslut:

- att vi utser en arbetsgrupp bestående av VC, Ordförande och Vice ordförande och Berit.
- att VC är sammankallande

13. Datum för kommande styrelsemöten

2024

23 augusti kl.13-14.30 på Teams

16 sep kl.9-12 på Teams

(24 oktober styrelseutbildning)

25 oktober 10–16 Höstmöte i Stockholm

2025

13 mars kl.13-18 i Stockholm

14 mars kl.10-16 Vår- och årsmöte i Stockholm

14. Övriga frågor

Styrelseutbildning 24 oktober – vad behöver göras och av vem?

Beslut

- att Robert Uitto och Jenny Elander Ek ansvarar för innehåll och planering.
- att VC kan hjälpa till med utskick och möjlighet till anmälan

Dialog om Utbildningsdepartementet och Kulturdepartementet

VC och ordförande informerade styrelsen om att det finns diskussioner och prat/hörsägen om att det kommer att komma ett skarpt förslag om att man i och med höstbudgeten kommer att förslå att Studieförbunden ska ligga under Kulturdepartementet och att Folkhögskolorna ska ligga under Utbildningsdepartementet.

Almedalen

Sofia Magnusson och Thomas Nilsson kommer att närvara där med OFI kommer inte att delta i något seminarier eller anordna något eget. Denna fråga bör vi överväga inför nästa års Almedalsvecka.

ESF-utlysning - **Stärkt regional kapacitet för att möta samhällsutmaningar**

VC informerade om att det har kommit en ESF-utlysning som kan vara av intresse för någon eller några Regioner att söka.

Beslut:

- att HansOlov Furberg tar på sig ansvaret att titta vidare på utlysningen, Sofia Magnusson och Robert Uitto tror att även Region Värmland och Region Jämtland Härjedalen kan vara intresserade.
- att VC kan finnas med som bollplank

Skriva under protokoll

VC informerade om att Nordea inte godtar av Adobe digitalt signerade årsmötesprotokoll och behöver därför be berörda att signera IRL. VC ansvarar för denna hantering.

Anordna seminarier om remiss på betänkande och om statsbidragsöversynen och då bjuda in rektorer, förvaltningschefer och ordföringar?

VC informerade om sitt förslag och styrelsen ställer sig positiva till förslaget.

15. Mats Bernerstedt om Statsbidragsöversynen kl.15-16

Mats Bernerstedt som ansvarar för Statsbidragsöversynen för folkhögskolor kom och informerade styrelsen och hur arbetet går och hur processen ska gå vidare.

16. Mötets avslutande

Ordförande Thomas Nilsson tackade för allas medverkande och tackade för ett väl genomfört styrelsemöte och önskade alla en skön sommar.

Datum:

Ordförande Thomas Nilsson

Datum:

Sekreterare Annica Wallenborg

Datum:

Justerare Mats Pilhem

Signature: Thomas Nilsson
Thomas Nilsson (Jul 9, 2024 08:32 GMT+2)

Email: thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se

Signature: Mats Pilhem
Mats Pilhem (Jul 12, 2024 09:28 GMT+2)

Email: mats.pilhem@vgregion.se

Signature: Annica Wallenborg
Annica Wallenborg (Jul 4, 2024 15:21 GMT+2)

Email: annica.wallenborg@sverigesfolkhogskolor.se